
Mgr. Tomáš Masařík
1. ročník Ph.D. na KAMu

Studuji Matfyz sedmým rokem a ještě asi nějaký 
ten rok budu. V kolejní radě jsem třetím rokem. 

Také působím ve SKAS MFF UK.
 Mojí největší zálibou je kromě matematiky 

hlavně cestování a Geocaching.

Můj program
Rád bych, aby zůstala kontinuita v kolejní radě. Zároveň cítím, že po dlouhém klidném období, zde 
začínají  být témata,  která stojí  za to řešit,  nebo alespoň bedlivě monitorovat.  Nejzávažnější  mě 
připadají následující:

▪ Dopravní situace
▪ Stavební práce u Svatavy
▪ Potenciální přestavba budovy C
▪ Umístění bilboardu na budově A

Děkuji za Váš hlas

(Převzato z http://xkcd.com/571/)


